
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 15
Nové Sady

Č. 1 / 2025 06. 01. 2025 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Hampl Stanislav, DiS., Krátký Jaroslav, Ing. Přenosil Julius, Bc. Novák David, Ing.
Rakovský Jan, Ing. arch. Grasse Pavel, PhDr. Adamíková Alena, doc. RNDr. Vašut Radim
Jan, Ph.D.

Omluveni: Ing. Jirotka Martin, Frantík Michal, Bc. Přibylová Miluše

Hosté: O. Crha, A. Crha, strážník MPO (#157) 

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schůze schválen.

Komise souhlasí
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Vystoupení zástupců MPO a PČR
Podněty občanů nebo členů komise adresované přítomným zástupcům MPO a PČR.

1.2 Podněty občanů
Projednání podnětů občanů (přednesené osobně, obdržené emailem).

1.3 Podněty, žádosti a oznámení MMOL

1.4 Různé
Další body jednání dle podnětů členů komise.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Bez informací od Městské policie Olomouc, bez podnětů od občanů nebo členů komise.

3 Vystoupení hostů

3.1 Využití bývalých kotelen
Pan J. Šnevajs (email ze dne 12.12.2024) se dotazuje na potenciální využití bývalých kotelen (kdo je majitelem,
zda je možné kotelny občany využít).

Usnesení:
Bývalé kotelny jsou v majetku města Olomouce. KMČ v minulosti vzášela dotaz na jejich občanské využití, ale
bylo z MMOL oznámeno, že kotelny nejsou k dispozici. Komise doporučuje s konkrétním dotazem kontaktovat
Odbor majetkoprávní MMOL.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

3.2 Dotaz na údržbu veřejné zeleně
Pan Crha (osobně) se dotazuje, jak je organizovaná údržba veřejné zeleně (seč). Dotaz vznáší v souvislosti se
zanedbáním seče a její realizací až v prosinci.



Usnesení:
Seč trávníků je naplánovaná obvykle 4x do roka, frekvence a doba je odvíjena podle aktuální vegetační situace. 

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Horizontální značení před vjezdem do TJ Sokol - Předáno
Čištění krajských ulic v MČ Nové Sady - Vyřešené
Starší požadavky
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Výsadba zeleně na ul. Mánesova a Rooseveltova a kalkulace následně
péče - Předáno
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Parkování v blízkosti rekonstruovaného výměníku tepla na ul. Trnkova -
Předáno
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Oprava scházející cedule označení ulice - Před uzavřením
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Řešení kritické dopravní situace na ul. V Kotlině - V realizaci
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Oprava chodníku Švýcarské nábřeží - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Seřezávání větví stromů - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Úprava kontejnerového stání na ul. Střední Novosadská - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Nefuknční amplióny - Předáno k doplnění	
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Noční parkování nákladních dodávek v MČ Nové Sady - Předáno
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Bezbariérová oprava komunikace na ul. Na Loučkách - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Pokračování rekonstrukce ul. Rokycanova - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Kontejnery na ul. Družební - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Posouzení podnětu p. Veselého - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Intervaly semaforů na křižovatce Schweitzerova x Velkomoravská -
Vyřešené
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Označení cyklostezky - cyklisté v obou směrech - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Dotaz na termín opravy silnice v ul. U Dětského domova - Vyřešené

5 Projednávané záležitosti

5.1 Vysílání rozhlasu (obecně)
Na podnět J. Rakovského (email ze dne 2.1.2025) komise diskutovala nadužívání veřejného rozhlasu ke
komerčním účelům. Komise si nastavila interní pravidla ke schvalování toho, co veřejně vyhlásit a co nikoliv.

Usnesení:
Komise si nepřeje hlášení propagující komerční aktivity.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.2 Vánoční stromek u kaple NPPM
Komise diskutovala úklid Vánočního stromu umístěného vedle kaple NPPM. Dále diskutovala umístění
Vánočního stromu v dalších letech (technická řešení).

5.3 Akce organizované komisí v r. 2025
Komise diskutovala o tom, které akce zorganizovat v roce 2025 (Novosadské slavnosti, Novosadský advent,
Velikonoce, Novosadský běh, Sousedská snídaně, úklidové akce, apod.). Harmonogram akcí bude zveřejněn
později.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Pravidla vyhlašování informací veřejným rozhlasem

Komise žádá o nastavení závazných pravidel pro výběr příspěvků pro hlášení veřejným rozhlasem. Množí se
žádosti o veřejné vysílání reklam na komerční aktivity soukromých subjektů. Komise si nastavila interní pravidla,
protože se domníváme, že se již nejedná o "varování při vzniku mimořádných událostí" nebo "předání informace
občanům od magistrátu, jednotlivých odborů nebo KMČ". Považujeme za vhodné nastavení a zveřejnění
pravidel pro celé město. 

2 Osvětlení cyklostezky pod mostem ul. Velkomoravská

Osvětlení cyklostezky pod mostem přes řeku Moravu na ul. Velkomoravská je silně znečištěné. Podněty vložené
přes dotazník TSMO nevedly k nápravě. Žádáme o odstranění problémů, aby osvětlení bylo funkční.



3 Rozvrh schůzí KMČ

Žádáme aktualizaci termínů schůzí podle harmonogramu schváleného komisí v Klubu volnočasových aktivit
(obsazenost prostor; viz http://proseniory.olomouc.eu/kluby-pro-seniory/obsazenost-prostor).

8 Obecné informace

8.1 Oznámení MMOL

čj. SMOL/548391/2024/OMAJ/MR/Ind, spis.zn. S-SMOL/265752/2023/OMAJ/Ind oznámeníá o schválení
prodeje pozemku části parc. 5/8 SVJ Fischerova 23. 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2025

Datum schválení zápisu: 06. 01. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Hampl Stanislav, DiS.

Zapsal/a:
doc. RNDr. Vašut Radim Jan, Ph.D.

Ověřil/a:
Bc. Hampl Stanislav, DiS.


